
 

                                                                                                                                        
 

 החטיבה

 

 
 

 

 של וועד החברה 11ישיבה סיכום 

 תאריך

811881108.  

 
 
 

  

 משתתפים 

' גב, , ר לילך צולר"ד, ר אייל צימליכמן"ד, ר יואב יחזקאלי"ד, רן בליצר' פרופ

' פרופ, ר גלית קאופמן"ד, איריס דגן' גב, ר טניה קרדש"ד, סקיליאורה ולינ
 מלי קושא' גב,  ישישלומי ' מגר, ר יעקב דרייהר"ד, , ארנון כהן

 מאיר ברזיס' פרופ, ר עינת אלרן"ד, כלנית קיי' גב, ר  רחלי ווילף מירון"ד התנצלו

 סיכום  נושאים לדיון

 18-השנתי הכינוס סיכום ה

 סקר . טלפונים, התקבלו תגובות חיוביות במיילים -שביעות רצון מהכנס

 .111עד עתה ענו -שביעות רצון הופץ
 הופץ לכלל המנויים–מסכם לכנס ניוזלטר 

 מספרים סופיים טרם התקבלו מחברת , 088מעל – מספר הנרשמים

 בין המשתתפים נציגות מבכירי מערכת הבריאות. כנס

 מכתבי תודה הופצו 

o ב"ל משרה"למנכ  
o ר מושבים"ליו 

o לשופטי תקצירים 
o לשופטים בשדרת הפוסטרים 

o ר"בתוכנית להפיץ לחברות שנתנו חסות בצרוף סיכום הכנס מיו 

 .החברה והודעה על הכנס הבא
 הוכנו תעודות הוקרה לכל השותפים בעבודות  -תעודות הוקרה לזוכים

למוביל מביניהם הוכנה תעודה ממוסגרת . הזוכות בשדרת הפוסטרים

 ומופצת בימים אלה
  הוכנה ותישלח במייל לכלל המציגים –תעודת השתתפות למציגים

 .בכינוס

 שנחשפו לראשונה בכינוספרסמו מספר מאמרים  -כתבי בריאות 

 11-הכינוס השנתי ה

 יומיים-הכינוס יתקיים 

  טכנולוגיה וביג דאטה בשירות האיכות הרפואית-נושא מרכזי 
 1.11.1815, יום רביעי -מועד הכינוס 

 א "ת, מלון דיויד אינטרקונטיננטל -מיקום 

 Keynote- Bates, David Westfall,M.D.  

  סדנאות מועדPre-Ponference- 1.11.1815, ם שלישייו 

 11-התקיימה בכינוס השנתי  ה  11-הכרזה על הכינוס ה 

  יוכן בהקדםקול קורא לכנס 

  יופץ בעיתונים לפני הכנסתוכנית הכנס 

 
 

 תג למתחסן נגד שפעת

 

  לאור חילוקי דעות בין חברי הוועד התקיים דיון חוזר בנושא וסוכם על

התג . חשוב להתחסןתוך הדגשה כי ,  הוצאת נייר עמדה של החברה
וגם לא מחייבים  לא מעיד על מצב בריאותי אלא על מצב התנהגותי

 .את הרופאים לשים את התג
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 הכשרה

 פיתוח מערכי למידה מקוונים 

o סוכם על הכשרה כפיילוט עם איגוד רופאי הריאות 

o  הכשרה מקוונת לכלל על אחות ראשית במכבי סוכם עם

 האחיות שלה
o ת ראשית במאוחדת מעוניינת בהכשרה אחו: ליאורה מדווחת

 מקוונת לאחיות  במאוחדת
o יבחנו בתום גיבוש המוצר -אחות ראשית בכללית 

 

 תוכנית ההכשרה המקוונת תוצע גם ל 

o באחריות שלומית ורחלי, בן עמי' פרופ-ר איגוד הגנקולוגים"יו 
o באחריות רן, ר דרור דיקר"ד-ר איגוד הפנימאים"יו 

o באחריות מלי , רובינזון' פרופ-ולוגיהמועצה לאומית לאונק ר"יו 
o באחריות אייל, ר דוד טנה"ד-ר איגוד לנוירולוגיה"יו 

o באחריות גלית, ר איגוד קרדיולוגיה"יו 
o באחריות שלומית, ר מרתה דירנפלד"ד-ר איגוד הפוריות"יו 

 פ בהכשרת מובילי "סוכם על שתשת ,הכשרה למובילי איכות

 מערכי שיעור 18 יוכנו.ל"עם שותפים מחו איכות

 ההיערכות 

o  בדיקת פלטפורמה אינטרנטית להכשרה מקוונת הכוללת
 מערכת סליקה

o גיוס כספים 
o י בדבר גיוס חסויות"התייעצות עם היועץ המשפטי בהר 

o  יעדהיערכות לקיום סדנאות בתחום האיכות לפי קהלי 

 
 

 .גיליונות בנושא המטופל במרכז 1-התקבלו חומרים ל כתב עת איכות ברפואה

 ר איגוד מנהלי בתי חולים"ביוזמת החברה תתקיים פגישה עם יו  איכות וניהול

 מניעת אשפוזים חוזרים
 מבקשת לצרף נציג מתחום הסיעוד ר טניה קרדש "הוועדה בראשות ד

 .יעקב יעביר המלצה. לוועדה

חברי הוועד  נוכחות

 בישיבות

 3-היעדרות חבר ועד מ: "על פי החלטה בישיבה הוועד הראשונה 

אלא אם , ישיבות ועד רצופות תוביל להפסקת חברות אוטומטית בוועד

סוכם להכין ."  ר"לשיקול דעת היו-יוצגו נסיבות חריגות מצדיקות
ישיבות  3רשימת נוכחות של כל חברי הוועד בכל הישיבות ומי שנעדר 

ר החברה יקיים שיחה אישית לגבי המשך חברותו "יו, עד רציפותו
 .בחברה

 לרקוח איכות

 

 שלומית נציגה ואייל יתן הרצאה מטעם , בכנס רוקחים בתחום האיכות

 החברה

 משימות
 

 ז עד"לו אחריות פירוט המשימות

מול חברת  1812סגירת תקציב כנס 

 כנס

ארנון ' פרופ

 כהן
0.11.1812 

עמדה בנושא סימון צוותים הוצאת נייר 

 שחוסנו נגד שפעת

רן ' פרופ

 בליצר
0.11.1812 

לבדוק למה שלומית וליאורה לא 
 קיבלו זימונים לועדת רצף טיפול

שרה אלומה 
 דויטש

1.11.1812 

ר איגודים לפי מה "מפגשים עם יו

 שצוין לעיל

חברי הוועד 

 שצוותו
18.11.1812 

ושא של כתבי עת בנ גיליונות  1עריכת 

 המטופל במרכז
 1.1.1815 יעקב

 
-סיכום סקר שביעות רצון מהכינוס ה

11 
 מלי

38.11.1812 
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 חברי הוועד הצעות למקורות מימון לפעילות הוועד המשך משימות
בישיבה 

 הבאה

 
ר חברות פארמה "זימון ישיבה עם יו

 פ עם החברה"מובילות לשת

שרה 
אלומה 

 דויטש

במהלך 

 1815ינואר 

 רן פטי לגבי גיוס חסויותייעוץ מש 
עד דצמבר 

1812 

 מלי ורן 1815הכנת קול קורא לכינוס  

במהלך 

דצמבר 
1815 

    

 
 מלי קושא, סכמה                                                                                                          

 : תפוצה
   חברי הוועד

         שרה אלומה דויטש
 אתר החברה

 


